

Her own words

Offer's Terms & Conditions

優惠條款及細則

1. Offers are eligible for all customers.
本優惠適用於所有顧客。
2. Offers cannot be exchanged for cash, other products or discounts and are not transferable.
所有優惠不可兌換現金或換成其他貨品或折扣，並且不設退換。
3. Offers cannot be used in conjunction with other promotional offers, discounted items, fixed price items, coupons/vouchers, bonus point programmes, or merchant internal offers, unless otherwise stated.
除特別列明外，優惠不可與商戶之任何其他推廣優惠、折扣／特價產品、公價產品、禮券／現金券、積分計劃、商戶內部優惠同時使用。
4. Offers are available on a first-come-first-served basis while stocks last.
優惠數量有限，先到先得。
5. If the offers are sold out, alternate offers with equivalent or higher value will be available.
如指定之優惠產品售完，參與商戶將提供其他等值或更高價值的優惠。

6. In case of any disputes, the decision of the participating merchant shall remain final.

如有任何爭議，參與商戶保留最終決定權。

7. In case of any discrepancies of the offer terms and conditions between English and Chinese versions, English version shall prevail.

優惠條款及細則的中、英文版本如有任何差異，均以英文版本為準。